
Raadsbrede Commissie vergadering d.d. 11 oktober 2021, Gemeentehuis te Wognum 

 

Geachte Raadsleden en andere aanwezigen, 

 

Goedenavond, 

 

Mijn naam is René Veerman. Ik sta hier niet alleen als voorzitter van het bestuur van het Dorpshuis 

in Abbekerk, maar ook en misschien wel vooral, als bezorgde inwoner van een kleinere kern van de 

gemeente Medemblik. 

 

Als bestuur van het Dorpshuis voelen we ons echt geschoffeerd door de handelswijze van dit 

college sinds het raadsbesluit voor de 4,7 M euro vernieuwbouw van vorig jaar november. 

Sinds 2017 zijn we lekker gemaakt om via allerlei participatie trajecten de inwoners zoveel 

mogelijk te betrekken in de plannen voor de toekomst van ons dorpshuis. Begonnen als een 

compleet nieuwe Multi Functionele Accommodatie inclusief KC van 9,5 M euro, via een Dorpshuis 

zonder KC van 6,2 M Euro naar 4, 7 M Euro in Nov 2020 (raadsbesluit ) voor “Vernieuwbouw” 

naar NUL als u het college zijn gang laat gaan. 

 

Om alles in perspectief te plaatsen: De jaarlijkse kosten van de vernieuwbouw van het Dorpshuis 

zouden 253.000 Euro aan afschrijving en rente zijn voor een periode van 40 jaar.  

 

Maar het gaat niet alléen om de vernieuwbouw! 

In het toekomstplan voor het Dorpshuis is ook integraal opgenomen het samenbrengen van de 

horeca in Abbekerk in 1 locatie; te weten het verbouwde dorpshuis; met horeca uit te baten door de 

huidige eigenaren van HNBP. Het voorstel van het college creëert 2 nieuwe en urgente problemen:  

Ten 1e :  Hoe nu verder met de toekomstige exploitatie van het dorpshuis ? 

Ten 2e : Waar moet HNBP naar toe? ; die hebben alle contracten getekend en het pand gaat eind 

2022 tegen de vlakte voor woningbouw! 

 

Als inwoner van Medemblik ben ik zo mogelijk nog bezorgder omdat, als dit college niet 

gecorrigeerd wordt, het er erg slecht uit ziet voor alle voorzieningen in alle kleinere kernen. 

Dorpshuizen, sportzalen, zwembaden, sportverenigingen, ijsbanen enzovoort. 

Sinds 1991 zit ik in dit bestuur en kan niet anders dan constateren dat sinds de fusie naar de 

gemeente Medemblik in 2007 het hard achteruit is gehold met de ondersteuning van deze 

belangrijke voorzieningen voor onze samenleving.  

 

Het voorstel om de tekorten te verhalen op de voorzieningen van de inwoners is echt beneden alle 

peil. In 2018 stond juist het op peil houden van de voorzieningen in de kleine kernen bovenaan de 

verkiezingsprogramma’s van alle partijen! 

Als u de illusie heeft dat het na 2025 dan wel beter zal worden wil ik u even uit de droom helpen:  

Eén blik op de enquête over het lange termijn accommodatiebeleid leert ons dat deze ons regelrecht 

richting een concentratie van alle voorzieningen in de grotere kernen stuurt. 

 

We kunnen onze ogen natuurlijk niet sluiten voor oorzaak en gevolg want het college zal zich 

ongetwijfeld beroepen op de moeilijke keuzes die zij moesten maken bij deze begroting. 

De belangrijkste oorzaak van de tekorten op de begroting zijn een gevolg van het door een hogere 

overheid naar beneden delegeren van taken, zoals de WMO, zonder daar de benodigde expertise en 

voldoende budget bij te leveren. U wilt deze tekorten nu gaan verhalen op de inwoners door de 

voorzieningen te laten wegkwijnen en op hetzelfde moment de OZB met 14% te verhogen! Deze 

tekorten moeten niet opgevuld worden door dit soort trucs uit te halen want dat lijkt op Regelrecht 

kiezersbedrog! 

 



 

 

 

 

Het begrotingsvoorstel van dit college lijkt een schoolvoorbeeld van hoe een boekhouder de 

overhand heeft binnen een groep. Elke boekhouder wil zijn zaakjes sluitend maken. In dit geval lijkt 

hij zijn gang te kunnen gaan omdat het college door het gebrek aan visie geen goede 

tegenargumenten naar voren weet te brengen.  

 

De enige juiste reactie van dit college was geweest het tekort op de begroting terug leggen waar het 

hoort ; bij die hogere overheid die het probleem heeft veroorzaakt. Het ontbreken van dit besef en 

het ontbreken van enige lange termijn visie anders dan deze sterfhuisconstructie is een teken van 

incapabel bestuur. In het bedrijfsleven zouden de verantwoordelijken al een tijdje geleden verzocht 

zijn “een functie elders te gaan zoeken. In de politiek werkt het kennelijk niet zo. 

 

Afsluitend wens ik, namens alle belanghebbenden, de commissie en de raadsleden de komende tijd 

veel wijsheid toe met het dringende advies om het verkiezingsprogramma van uw partij van 2018, 

op basis waarvan u door ons gekozen bent, nog eens goed door te lezen. 

 

U zult begrijpen dat ons vertrouwen in de gemeente door de gebeurtenissen van de afgelopen 

periode volledig is verdwenen en heeft plaats gemaakt voor groot wantrouwen.  

 

Desondanks geven wij de hoop niet op en is onze hoop gevestigd op het gezond verstand van de 

raad om het college ter verantwoording  te roepen en dit doemscenario om te buigen. Per slot bent u 

allemaal door ons allemaal gekozen in 2018. 

Het lot van ALLE voorzieningen in ALLE kleine kernen van Medemblik ligt in uw handen! 

 

Dank u voor uw aandacht! 

 

 

René Veerman 

Voorzitter bestuur Dorpshuis Abbekerk 

 

 

 

 


